



## SA Mega Sales (Jun 2017)

Thanks for your support of the recent SA Mega Sales conducted from June 20 to 22.

Carried on the good practice from its first-ever sales in June 2016, to the one in January this year, this is the third Mega Sales organized by the HKUST Staff Association. In addition to the popular vendors, we were glad to have involved social enterprises and start-ups of the University alumni this time. We hope you have enjoyed the variety of vendors we have been sourcing for you. Most importantly, we would continue our future endeavor to encourage caring culture of the University community among colleagues, through the opportunities given to these start-up firms and social enterprises.

**Please feel free to let us know your comments and recommendations via [staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk). We look forward to seeing you in our coming Mega Sales events!**

[SA Services & Benefits Team]

## 教職員會展銷會 (2017 年 6 月)

感謝大家支持教職員會剛於 6 月 20 至 22 日舉辦的展銷會。

承繼自 2016 年 6 月份科大教職員會首個展銷會，至本年 1 月份，這已是教職員會舉辦的第三個展銷會。除了過去受歡迎的展銷商外，是次展銷亦包括社會企業及科大校友所創立

的新公司。希望大家喜歡教職員會為大家找來的參展商。更重要的是，我們希望藉著舉辦展銷，為新創及社會企業帶來機會，凝聚科大同工、推廣科大關懷社群的精神。

如有其他提議及意見，敬請經 [staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk) 電郵給教職員會。期待下次大家再參與教職員會展銷活動！

[科大教職員福利小組]